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Interpellation om digitaliseringen inom kommunen 

  

Uppsala kommun behöver kraftigt förbättra sitt digitala stöd till kärnverksamheterna. 
Kommunen behöver också kraftigt effektivisera all administration som med fördel kan 
utnyttja artificiell intelligens för att stärka kvalitén i det administrativa arbetet men också 
för att kunna flytta mänskliga resurser från administration till operativa roller inom 
kärnverksamheterna.  

Jag frågar kommunstyrelsens ordförande Erik Pelling; 

Hur avser minoritetsstyret öka tempot för att utnyttja artificiell intelligens i det 
nödvändiga effektiviseringsarbetet? 

Hur avser minoritetsstyret säkerställa att Uppsala kommun kan lära av andra kommuner 
och Regioner kopplat till goda exempel på förbättringar med hjälp av artificiell 
intelligens? 

  

Stefan Hanna 

Partiledare  
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